
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE SOCIÁLNÍ, ZDRAVOTNÍ A RODINNÉ POLITIKY

Termín: 4.3.2024
Místo: malá zasedací místnost ÚMČ Brno-Líšeň

Přítomní členové:
Naďa Jurčová, Jana Zlonická, Ivona Horáčková, Erika Ani Grigorjanová, Blanka Tuscherová, Tereza 
Kutínová, Iva Kremltovská, Alena Pokorná

Nepřítomní členové:
Tomáš Hájek-omluven, rodinné důvody

Program:
1. Zahájení, přivítání členů a hostů
2. Presenční listina
3. Schválení programu jednání
4. Představení organizace - Klub seniorů Brno-Líšeň, z.s. - Jana Zlonická
5. Výběr organizace, která se představí na dalším jednání
6. Diskuse, různé
7. Závěr

Ad 1) Zahájení, přivítání členů a hostů
Schůzi v 17:05 zahájila a řídila předsedkyně komise Alena Pokorná

Ad 2) Presenční listina
Všichni členové komise, kteří se jednání zúčastnili osobně, podepsali presenční listinu.

Ad 3) Schválení programu jednání
Program byl jednomyslně schválen.

Ad 4) Představení organizace - Klub seniorů Brno-Líšeň, z.s.

Líšeňský Klub seniorů představila jeho předsedkyně Jana Zlonická. Byl založen v roce 2003, kdy ho vedla 
p.Kotulánová, mezi lety 2005 - 2018 p.Tuscherová a od roku 2019 p.Zlonická. V současné době má Klub 
190 členů, což z něj činí jeden z největších seniorských klubů v Brně. Schází se pravidelně v úterý v sále 
Radnice nebo Dělnického domu. Je řízen devítičlenným výborem.

Dotace používá Klub na kulturní a sportovní akce, např. v roce 2003 proběhly návštěvy divadel, výstav, 
hudebních odpolední. Z poznávacích zájezdů to byly např. Velké Losiny, Zvíkov, Čechy pod Kosířem, 
Baťův kanál. Relaxační zájezdy mířily do Dunajské Středy a maďarských termálních lázní 
Mosonmagyaróvár. Další zážitkové zájezdy byly do Sklepů Kobylí nebo exkurze do brněnských 
vodojemů. V oblasti sportu pořádá Klub v sále KCL Kotlanka ve čtvrtky zdravotní cvičení, v pátky na ZŠ 
Holzova probíhá plavání ve 2 skupinách. Oblíbené jsou i vycházky - v okolí Líšně, v Brně i mimo Brno. 
Konají se pravidelně ve středu a neděli. O prázdninách se koná setkání v Mariánském údolí s opékáním 
špekáčků.

Ze společenských akcí paní předsedkyně zmínila např. Mikulášskou a vánoční posezení, přednášky- 
Služby pro seniory a Bydlení pro seniory, možnost dotací pro seniory. 2x ročně se koná gratulace 
jubilantů nad 70 let za účasti pana starosty.

V současné době má Klub seniorů velké množství nových přihlášek, z toho důvodu probíhají jednání s 
klubem Réva (KCL) o spolupráci.



Ad 5) Výběr organizace, která se představí na jednání v dubnu

Na dalším jednání komise dne 15.4.2024 se představí zástupce organizace Svaz tělesně postižených v 
ČR, z.s., místní organizace Vinohrady, Líšeň 

Ad 6) Diskuse, různé

Paní místostarostka Stejskalová nás seznámila se zprávami z Rady - dotace na rok 2024 byly schváleny, 
komise mají za úkol nejpozději do červnového zasedání Rady uvést svá kritéria pro příjem žádostí o 
dotace (priority pro rozhodování, cílová skupina, bydliště cílových osob v Líšni, podpora celoročního 
provozu). Dále nás seznámila s využitím dotace pro Klokánek - zahrada, platy zaměstnanců.

Termíny dalších jednání komise: 15.4., 6.5., 17.6.

Ad 7)Závěr

Schůze ukončena v 18:00.

Zapsala: Alena Pokorná

Příloha: presenční listina ze 4.3.2024


